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Jo sóc veïna de Cerdanyola i porto molts anys 
veient la Cavalcada de Mataró. Evidentment 
hi ha coses que m’agraden, com ara el fet 
que la cavalcada intenti arribar a tots els ba-
rris i no només al centre, però en general no 
m’acaba de convèncer. Crec que hi ha moltes 
coses que fallen i que en canvi no es fa res 
per canviar-les. 

En primer lloc, penso que és una cavalca-
da molt poc original, des que sóc petita que 
any rere any veig les mateixes carrosses, les 
mateixes cares, les mateixes decoracions, 
etc. Només de tant en tant ens sorprenen 
amb alguna nova iniciativa, però com una 
cosa totalment excepcional, sembla que costi 
molt canviar les coses. Penso que estaria bé 
proposar noves iniciatives per tal d’involucrar 
a la cavalcada el màxim de gent de la ciutat, 
fent per exemple, un premi a la carrossa més 
original, o alguna cosa així. 

En segon lloc, tampoc m’agrada el fet que 
la cavalcada dels reis sembla que s’hagi con-
vertit en un reclam exclusivament comercial. 
Quan veus la cavalcada sembla que l’objectiu 
sigui fer un aparador de propaganda per a 
tots els comerços, quan crec que en teoria  
no hauria de tenir res a veure. En general 
doncs, el que penso és que caldria renovar 
una mica i no quedar-nos sempre amb el 
que ja tenim.

Hi ha moltes coses que 
es podrien canviar

ÉS MOLT POC ORIGINAL

La Cavalcada aglutina        
mataronins de tots els racons 
de la ciutat

LA CIUTAT ES BELLUGA

No em puc plantejar si m’agrada o no la 
Cavalcada sense tenir en compte l’especial 
significat que té per als més petits. I pre-
cisament per això m’agrada: els ulls plens 
d’il·lusió dels nens quan miren els Reis o 
quan algun patge els agafa la mà perquè no 
caiguin per la carrossa, no té preu. Nens que 
es queden sense paraules, que s’excusen per 
alguna entremaliadura d’última hora, o, fins i 
tot, que canten un trosset de cançó... 

Per tal de fer-ho possible, la ciutat es bellu-
ga: hi ha múltiples entitats que hi col·laboren, 
la gent del servei d’ordre, els joves i no tan 
joves que es maquillen i es disfressen per 
recórrer els carrers, tietes i cosins que acom-
panyen la mainada... Tot plegat fa que, en 
arribar a casa després d’anar a rebre els Reis, 
sàpigues que el dia ha valgut la pena. 

A més, la Cavalcada és l’últim moment 
d’aquestes curtes vacances d’hivern, en què 
pots passejar-te per una Riera a petar de gent 
i anar-los dient adéu fins que comenci el bon 
temps i torneu a topar comprant roses uns 
mesos més tard. 

Segur que hi podem trobar moltíssims 
errors i coses que cal millorar, però la 
Cavalcada aglutina mataronins de tots 
els racons de la ciutat amb un objectiu 
comú: fer créixer una il·lusió que serà 
completa l’endemà al matí.

T’agrada la Cavalcada?


